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PROTOKÓŁ  

z  XL SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 27 września 2022 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1045, zamknięcie – godz. 1130. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych - lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecny Radny Jan Świątek. 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XL sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu Gminy Brąszewice na 2022 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2022-2036. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2022 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych, prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

10. Sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Gminy. 
 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XL sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie porządek obrad. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 

obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

Ad. 3 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy. 

Ad. 4 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 21 lipca    

2022 r. do 23 września 2022 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
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Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych.   

Radny Bartłomiej Kuś zgłosił niedziałające oświetlenie na części ul. Sieradzkiej. 

Radny Antoni Sowizdrzał wyraził zdanie, że należy zaprosić na sesję Starostę Sieradzkiego, Dyrektora 

PZD oraz radnego powiatowego Michała Ławniczaka, aby wytłumaczyli się z rezygnacji z remontu drogi 

Brąszewice – Pipie. 

Radny Adam Laskowski podziękował za przebudowę drogi w m. Wólka Klonowska i Żarnów. 

Radny Józef Toruński zgłosił niesprzątnięte gałęzie i kamień przy drodze powiatowej w m. Trzcinka, 

uszkodzoną podczas wypadku lampę w m. Budy, potrzebę wycięcia krzaków przy drodze gminnej w m. 

Trzcinka oraz zaapelował, by w związku z rezygnacją powiatu sieradzkiego z remontu drogi powiatowej 

Brąszewice – Pipie, przestać wspierać powiat gminnymi środkami przy innych inwestycjach. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła potrzebę wprowadzenia zakazu poruszania się aut ciężarowych 

po tzw. „drodze wojskowej” w Godynicach. 

Radna Justyna Brąś zgłosiła zły stan drogi i pobocza na ul. Zabrodzie w Brąszewicach. 

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła uszkodzony próg zwalniający na drodze powiatowej w m. Chajew. 

Przewodniczący Rady zgłosił uszkodzone tabliczki z numerami posesji w m. Bukowiec. 

Radny Adam Laskowski zgłosił potrzebę ograniczenia tonażu na drodze Czartoria – Chajew oraz 

podziękował za naprawę poboczy w m. Lisy. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia Radnych. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Brąszewice na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XL/223/2022 z dnia 27 września 2022 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu Gminy Brąszewice na 2022 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2022-2036. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XL/224/2022 z dnia 27 września 2022 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2022-2036. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad.8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 
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głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XL/225/2022 z dnia 27 września 2022 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2022 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolu i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XL/226/2022 z dnia 27 września 2022 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych, prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 
Ad.10. Sprawy różne. 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- poinformował o trwających pracach geodezyjnych w sprawie drogi w m. Gałki; 

- przekazał podziękowania dla wszystkich strażaków OSP za zaangażowanie w gaszenie pożarów i 

prowadzone działania w celu ujęcia podpalaczy; 

- przedstawił pismo, jakie zostało przez Wójta Gminy skierowane do Starostwa Sieradzkiego z prośba o 

nierezygnowanie z przebudowy drogi Brąszewice – Pipie i z informacją o chęci wsparcia finansowego 

tej inwestycji przez Gminę Brąszewice. 

Radny Józef Toruński wyraził swoją opinię dotyczącą rezygnacji z przebudowy drogi powiatowej 

Brąszewice – Pipie i utraty dofinansowania przez powiat. 

Radny Antoni Sowizdrzał zapytał o dopłaty do opału dla szkół. 

Radna Justyna Brąś poinformowała, że oczekuje wyjaśnień od Powiatu Sieradzkiego w sprawie 

rezygnacji z remontu drogi Brąszewice – Pipie. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XL sesji Rady Gminy o godzinie 1130.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował S. Domagała 

 

 Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


